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Protokół z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Miasta Świnoujście w dniu 22 października 2019 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 22 października 2019 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum 

otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz 

Koss.  
Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty bez uwag. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie.  

 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wskazania 

przedstawiciela samorządu do składu Rady Społecznej przy Centrum Rehabilitacji 

Rolników KRUS „SASANKA” w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej.   

 

Radny Wiesław Góreczny poinformował, że w poprzedniej kadencji to on był 

przedstawicielem samorządu w Radzie Społecznej i zgłasza swój akces do dalszej pracy w tej 

radzie.  

 

Radny Jacek Jurkiewicz zwrócił uwagę, że Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości ma 

swojego kandydata do Rady Społecznej i jest nim radny Andrzej Mrozek.  

 

Radna Dorota Mikulska podkreśliła, że być może Klub Radnych Grupa Morska też będzie 

chciał zgłosić swojego przedstawiciela.  

 Dyskusja. 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, akces do pracy w Radzie zgłosił radny 

Wiesław Góreczny, przedstawiono także kandydaturę radnego Andrzeja Mrozka, w 

związku z tym nie wypracowano opinii.  
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Ad. pkt 4 – Wolne wnioski. 

 

Radny Wiesław Góreczny powiedział, że ma informację, że w szpitalu na oddziale 

wewnętrznym są problemy i dobrze byłoby, aby w punkcie dot. informacji o pracy 

Przewodniczącej Rady pojawiła się informacja Prezes Szpitala na temat aktualnej sytuacji.  

 

Radny Marek Niewiarowski zabrał głos na temat pisma mieszkańców budynku  

przy ul. Rycerskiej dot. wykupu mieszkań.  

 

Radny Leszek Waga zwrócił uwagę, że sprawą petycji lokatorów budynku  

przy ul. Rycerskiej zajmuje się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

   

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss zaproponował,  

że zwróci się z prośbą do Prezydenta Miasta, aby w swojej informacji przedstawił sytuację 

szpitala.  

Dyskusja.  

 

Radny Marek Niewiarowski zaproponował, aby w temacie szpitala odbyła się sesja 

nadzwyczajna.  

  

Ad. pkt 5 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych Grzegorz Koss zamknął posiedzenie Komisji w dniu 22 października  

2019 roku o godz. 1410. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

      

Przewodniczący 

Komisji Zdrowia Spraw i Społecznych 

 

Grzegorz Koss 

 

 

 

Protokołowała:  

Lizabetta Zasadzińska-Reich  


